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Protokoll 
 

 

Styrelsemöte Linghems SK Fotbollssektion 

 
Tid & plats 2015-12-07, klockan 19:00, Lingheden 

Närvarande 

 

 

 

Gunnar Axelsson GA Ordförande             

Mikael Ekman ME Sekreterare 

Magnus Pettersson MP Kassör 

Jan Exius JE Styrelseledamot (ev ungdomsansvarig) 

Ulf Strandh US Inköpsansvarig 

Gunnar Gustafsson GG Representant 5o7-manna 

Magnus Lindén                  ML Representant Herrsenior 

Andreas Berggren AB Representant 5o7-manna 

Ej närvarande    

Föregående 

protokoll 

- Inga anmärkningar. 

Ekonomi - Fotbollen, under kontroll och i balans enligt budget. 

- Anläggningen, under kontroll och i balans enligt budget. 

Inköp& Mtrl - US 60 år grattades med blomma och choklad. 

- Nuvarande avtal går ut vid årsskiftet. LSK har fått avtalsförslag från 

Stadium, Intersport och Team Sportia. Det föreslogs en fortsättning 

med Puma som märke oavsett avtal - trots att någon upplevt att 

matchtröjorna inte hållit måttet, vilket måste återkopplas om det ska 

kunna åtgärdas.  

- Beslut togs att gå med kombinationen Intersport & PUMA 

kommande avtalsperiod av flera olika anledningar. 

- Den ständiga frågan om var bollar tar vägen togs upp igen och olika 

förslag till lösning diskuterades. De nya bollar som beställdes i våras 

till 5o7-manna har inte hämtats ut hos materialansvarig så de ligger 

kvar i garaget. Första åtgärd är inventera vad som finns innan 

beställning av det som behöver kompletteras görs. 

- KVAR: Ny inköpsansvarig behöver rekryteras till årsmötet. 

Sponsring - Arbete pågår med att skapa en marknadsgrupp, GA o Benny. 

Anläggning 

 

 

 

 

 

- Stormen har vält avbytarbåset, skjutsat ner mål i bäcken och slitit loss 

skyltar. 

- KVAR: LSK saknar för tillfället en anläggningsasvarig. 

- KVAR: Inget nytt har hänt med markfrågan runt Lingheden. 

- Dränering och grus ska fixas på parkeringen, GA. 

- El för belysning till skyltarna, portalen och eventuella 

belysningsstolpar för gången in till klubbhuset ska ordnas, GA. 

- KVAR: Klubblokalen bullrig pga hårda golv, ljudisolering i form av 

skivor som skruvas upp föreslås, US kollar. 
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- KVAR: GG kollar igenom bollförrådet för vad som ska återanvändas, 

slängas, skänkas bort samt hur förrådet kan utnyttjas bättre.  

Tips och synpunkter kring anläggningen ska skickas till 

anlaggningen@linghemssk.se 

Utbildning ÖFF:s utbildningar annonseras på adressen: 

http://ostergotland.svenskfotboll.se/ledarutbildning/ 

Ledare som vill gå kurser enligt Gröna Linjen meddelar kansliet. 

Bidrag ska sökas för genomförda utbildningar efter genomförande.  

Fotbollsskolan - 07-lagens tur att hålla i arrangemanget 2016.  

- Möjlighet till att ordna Landslagets Fotbollskola under 2016 då 

Intersport valts som leverantör! 

Linghemscupen - Resultatet och sammanställning har rapporterats till styrelsen.  

- En betydligt lägre förtjänst än tidigare måste följas upp. 

Herrsenior - Läget känns bättre i år jämfört med förra året så här dags med 30 

spelare, kanske kan det bli 2 lag till säsongen 2016! 

- Lars fortsätter som tränare men assisterande/hjälptränare efterlyses. 

- Bollkallar, 4 st per match, önskas till kommande säsong. 

Damsenior - Nya damtränare LG och Fredrik Svahn samt ett antal spelare 

återvänder, så även här är läget bättre i år jämfört med förra året. 

5 o 7-manna - Nytt sätt att kalla till möten ska prövas med en kallelse per lag. 

- Örtomta och Linghem kommer samarbete på flicksidan (F02). 

- AB rapporterade från senaste kommittémötet och protokoll återfinns 

på http://www.laget.se/LSKFOTBOLL/Document 

- JE representerade på ÖFF:s Ungdomsforum. 

- Samarbete mellan P01/P02/P03 är på förslag. 

Nätverk Östra - Möte hölls på Lingheden den 26/11 med besök från ÖFF och SISU 

men tyvärr bara LSK (ME,JE,GA) och Örtomta representerade. 

- Nästa möte den 17/2 på Lingheden, Örtomta står för fikabröd. 

Ledarträff 2015 - Nytt datum för ledarträff blir i mars.  

Övrigt - På möte nästa vecka kommer HS ha ett möte med sektionerna och 

diskutera gemensamt ekonomisystem och eventuellt ny hemsida. 

- Månadsbrev från ordförande och enkät ska skickas ut. 

- ME deltog Fotbollssbåten för LSK:s räkning. 

Nästa möte Sektionens styrelsemöten hålls normalt första måndagen varje månad 

med undantag för juli. 

Nästa styrelsemöte måndag 11:e januari kl 19.00-21.00 på Lingheden. 

Vid protokollet: Mikael Ekman, LSK Fotboll    
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